

UNIVERSITI KEBANGSAAN MALAYSIA

Calon yang berkelayakan dialu-alukan untuk menghantar permohonan sebagai Pengurus Pemasaran dan Eksekutif Pemasaran bertempat di Graduate School of Business, UKM, Bangi, Selangor.

Tanggungjawab

Pengurus Pemasaran akan menyokong aktiviti utama Graduate School of Business, UKM dengan mengetuai Unit *Executive Development Programme* (EDP); membangunkan idea bagi pelaksanaan program EDP, mempromosikan program EDP dan program akademik yang ditawarkan dan terlibat dalam urusan penempatan pelajar bagi Program CELP (*Corporate Experiential Learning Programme*) dan turut terlibat dalam aktiviti jaringan industri dan masyarakat bagi mewujudkan perkongsian yang saling bermanfaat yang akan memacu penglibatan mampan antara universiti dan pihak berkepentingan industri sama ada dari dalam atau luar negara. Tanggungjawab Pengurus Pemasaran akan dibantu oleh eksekutif di bawah seliaannya.

Keperluan:

Pengurus dan Eksekutif Pemasaran perlu menjadi individu yang berorientasikan sasaran, sangat bermotivasi sendiri yang merupakan seorang pelaksana yang aktif dan rajin. Calon mesti mempunyai pengetahuan pemasaran yang sangat baik dan kemahiran organisasi dan menunjukkan penguasaan dwibahasa (Bahasa Malaysia dan Bahasa Inggeris). Pengurus dan Eksekutif Pemasaran perlu mempunyai personaliti yang menyenangkan dan kemahiran komunikasi yang baik untuk menyusun dan membawa pihak-pihak yang berkenaan bersama-sama untuk kerjasama.

Jawatan ini ditawarkan secara kontrak. Pemohon yang berjaya perlu bersedia untuk memulakan secepat mungkin. Pakej yang menarik disediakan bagi calon yang sesuai.

PENGURUS PEMASARAN

Kelayakan :

Mempunyai Ijazah Sarjana Muda serta pengalaman sekurang-kurangnya lima (5) tahun dalam bidang berkaitan Pemasaran, Perhubungan Awam, Komunikasi atau Pengajian/Pentadbiran Perniagaan atau pengalaman kerja yang berkaitan dengan jawatan ini.

Gaji : RM6265.00 - 10,554.00

EKSEKUTIF PEMASARAN

Kelayakan :

Mempunyai Ijazah Sarjana Muda serta pengalaman sekurang-kurangnya dua (2) tahun dalam bidang berkaitan Pemasaran, Perhubungan Awam, Komunikasi atau Pengajian/Pentadbiran Perniagaan atau pengalaman kerja yang berkaitan dengan jawatan ini.

Gaji : RM2361.00 - 8,646.00

Bagi calon yang berminat dan berkelayakan, permohonan boleh dikemukakan dengan menghantar "Biodata" ke alamat seperti di bawah selewat-lewatnya pada **7 November 2014**:

**Bahagian Sumber Manusia
Jabatan Pendaftar
Universiti Kebangsaan Malaysia
43600 Bangi, Selangor.**

Calon yang disenarai pendek akan dimaklumkan untuk proses temu duga. Calon yang tidak mendapat sebarang makluman dalam tempoh 2 bulan dari tarikh tutup iklan ini dianggap tidak berjaya.